
Protokoll från årsmötet den 18 november 2021 kl 18.30- 21:00.  

Plats: Smörlyckan, Lund 

Dagordning 
§ 1 Årsmötet öppnades av Kruno som hälsade alla välkomna.   

§ 2 Mötesdeltagarna ansåg att mötet var behörigt utlyst. (17 deltagare).  

§ 3 Närvarolista skickades runt som därmed blev röstlängd.  

§ 4 Kruno Kuljis valdes till ordförande för årsmötet. 

§ 5 Carl Bedrot valdes till sekreterare för årsmötet.  

§ 6 Till justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet, tillika 
rösträknare valdes Kristina (…) och Lennart Bergqvist. 

§ 7 Dagordningen fastställdes enligt utskick.  

§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning 
för det gångna verksamhetsåret redovisades av Ulf Pettersson.  

Den dagliga verksamheten med ett växande antal medlemmar (runt 1300 
i skrivande stund) som alla är aktiva på banan, utgör som vanligt 
grunden i vår verksamhet. Vi har fortsatt stort intresse på barn- och 
ungdomssidan där vi under året, trots restriktioner och inställda 
turneringar, fått se väldigt god inställning från de som tävlar att fortsätta 
träna hårt. När det väl kommit till tävlingar har flera av våra juniorer 
gjort goda resultat både på nationella och internationella plan med bland 
annat en rad turneringssegrar i lokala turneringar samt en 2:a plats 
respektive tredjeplats i SM. Något som bådar gott inför tider då fler 
tävlingar får hållas.  



Beläggningen och utövningen av främst tennis är något vi under 2021 har 
fått se öka, vilket är fantastiskt. Vi ser generellt en hög beläggning på 
våra racketsporter trots att flera numera är tillbaka på kontoret och ej 
har lika mycket fria timmar över att komma in och spela under 
förmiddagar/mitt på dagen. Något som kan indikera på att flera 
människor har fått upp ett intresse för tennisen och Victoriastadion 
under pandemin. 

Likt våren 2020 präglades även våren 2021 av Covid-19. För klubbens del 
har pandemin haft både positiva och negativa effekter. Vi har som klubb 
fått anpassa oss efter restriktioner och har fått jobba med att hålla oss 
uppdaterade med vad RF och FHM har förmedlat. Detta har på många 
sätt skett friktionsfritt då våra medlemmar visat respekt för de regler 
som instiftats i förhållande till Covid-19. Som tidigare nämnts har en 
positiv effekt varit att vi ser ett fortsatt högt intresse för att spela tennis 
vilket gör att klubbens banor, främst under kvällstid, är något av en 
hårdvaluta. Sammanfattningsvis är vi som verksamhet tacksamma för att 
vi har fått ha öppet och bedriva verksamhet.  

Sportsligt når vi målen och tennisskolan har haft fulla grupper.  

I form av tävlingar fick klubben tyvärr ställa in några av de ordinarie 
tävlingar vi vanligtvis håller i. Detta till trots fick vi möjligheten att 
genomföra tre tävlingar för den nationella eliten i form av tävlingar på 
vinter- och sommartouren samt en JSM-race-tävling.  

Till skillnad från föregående år har vi vidare fått se en uppstart av 
seriespelet till hösten, något som har givit många deltagare, juniorer som 
seniorer, en stor glädje att återigen få representera ATL i form av 
lagtävling. 

Ekonomiskt var året återigen präglat av stora intäkter som överträffar de 
ordinarie resultat klubben är van vid. Likt föregående år ser vi att ökat 



spel och därmed ökande intäkter tillsammans med statliga rabatter med 
bland annat minskade sociala avgifter gör att året visar ett resultat som 
tillåter oss att fortsätta investera i både hall och Smörlyckan.  
  
§ 9 Ulf presenterade styrelsens förslag för budget och verksamhetsplan.  
Sammanfattningsvis kommer vi att se att budgeteringen ger plats för 
satsningar på att skapa ”bättre tennis” vilket bland annat tillkommer 
genom att försöka förvärva fler och duktiga tennistränare till vår 
verksamhet. Ulf presenterar även att klubben kommer att genomföra 
sponsrade läger för juniorer som tävlar 

Vidare budgeteras det även för att återuppta aktiviteter i samarbete med 
lov i lund, aktiviteter på Norra Fäladen samt sommar i Lund. Utöver 
detta jobbar anställda och styrelsen även mot att förbättra verksamheten 
och klubben för alla dess medlemmar som kommer tillbaka varje vecka 
ska trivas och känna att de tar del av ett högre värde. Detta med hjälp av 
satsningar i form av renovering och utbyggnad av hallen och smörlyckan 
samt en  fortsatt strävan mot att försöka skapa möjligheter för våra 
juniorer att få chansen att bli duktiga tennisspelare. Detta genom tidigare 
nämnt subventionerade läger, fler och duktiga tränare samt framtida 
satsningar på stödmedel för tävlingsspelare.  

För vidare specificerad genomgång av budgetering så hänvisas till budget 
2021-2022. 

§ 10 Revisorernas berättelser över styrelsens förvaltning för det gångna 
verksamhetsåret. Se bilaga Revisionsberättelse. 

§ 11 Disposition beträffande föreningens vinst eller förlust. 
Gällande föreningens vinst ser vi en liknande satsning på många håll i 
jämförelse med föregående år där vi fortsätter satsa på renovering av 
smörlyckan och Victoriastadion, avsättning av pengar till projekt ”Bättre 
tennis” och utveckling av anläggningar. Två nya poster som tillkommer 



detta året är en satsning på 500 000kr på att skapa en digital plattform 
för klubben  samt 2 500 000kr som avsätts till att bygga ut Smörlyckan. 

§12. Årsmötet godkände ansvarsfrihet för styrelsen. 

§ 13 Beslutade att medlemsavgifter för verksamhetsåret 19/20 skall vara 
samma som föregående år. (200 kr för juniorer, det år du fyller 19. 300 
kr för seniorer). Medlemskapet löper 1 juli – 30 juni.  

§ 14 Kruno omvaldes till styrelsens ordförande för en tid av ett år.  

§ 15 Till ledamöter valdes följande:  
Omval för två år: Anne Mette Petri, Anette Erlandsson och Katarina 
Gahnström  

Ett år kvar har: Anders Rosberg, Peter Hochberg och Carl Bederot 

Nya ledamöter som valdes in på en period av två år: Adam Hoff och Åsa 
Egnér 

Avgående ledamöter: Louise Burman 

§ 16 Till val av två revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år valdes 
Jan Christensson och Erik Isacsson. 

§ 17  Årsmötet valde om sittande valberedning bestående av Per 
Lindblad, Thomas Johansson och Azadeh Ghaemi, av vilka Per Lindblad 
skall vara sammankallande.  

§ 18 Val av ombud till Region Syd kommer att utses av styrelsen.  

§ 19 Inga förslag eller motioner har inkommit.  



§ 20 Gällande punkten övriga frågor tillkom frågor kring hur klubben 
kommer att agera i fall vi utsätts för  en fjärde våg av Covid-19.  

Som svar på detta sades det att klubben kommer att fortsatt följa RF:s 
och FHM:s rekommendationer och riktlinjer. Vidare kommer klubben 
jobba likt föregående period av restriktioner vilket innebär rengöring av 
allmänna ytor frekvent, stänga av omklädningsrum samt minska på 
stolar och möjligheter att stanna kvar inne i hallen efter spel.  

§ 21 Mötet avslutades med att tacka av Louise Burman för sin insatts i 
styrelsen och Kruno tackade för visat intresse.  

 


